



Date: 24th January, 2024.

Subject: Crown's Got Talent 2024 from grade 1 to 12.

Unleash Your Child's Talents at Crown's Got Talent 2024 - A Major Feature of Our Upcoming Feria!

Dear Parents,

We are delighted to present a captivating opportunity for our students – **Crown's Got Talent 2024**, an event where their exceptional talents can shine and take a prominent role in our upcoming Feria festivities.

Should your child possess a special talent they'd like to share with the school community, we warmly invite them to participate! **Please click on the link provided below to express your child's interest and complete the participation form.**

Link: <https://forms.gle/zSHTzGQbjp24GzWS8>

After receiving entries, we will conduct interviews with each participant to better understand their talents and ensure a seamless experience. Following the interviews, we will promptly inform parents and provide further details about the event.

Crown's Got Talent is not just a showcase; it's an opportunity for our students to shine. Your child's participation will contribute to the vibrancy of our school community and provide a platform for them to express their unique skills, making it a major highlight of our upcoming Feria.

The closing date for entries is **5th of February 2024**. We look forward to witnessing the incredible talents within our school and appreciate your support in making **Crown's Got Talent 2024** a standout feature of our Feria.

Should you have any questions or require further information, **please do not hesitate to contact us on 0509857100**. Thank you for your continued support, and we look forward to celebrating the talents of our students together.

Best Regards,

Dr. Kishor Pillai

Dr. Kishor Pillai
Director / Principal

الموضوع: برنامج مواهب مدرسة كراون 2024 (الصفوف من الأول وحتى الصف الثاني عشر).

اكتشف مواهب طفلك في برنامج مواهب مدرسة كراون، إحدى الفقرات المميزة في مهرجان كراون القادم!
أولياء الأمور الأعزاء:

يسعدنا أن نقدم فرصة رائعة لطلبنا لاكتشاف مواهبهم في برنامج المواهب لمدرسة كراون ، حيث يمكن لمواهبهم الاستثنائية أن تتألق وتلعب دورًا بارزًا في مهرجان كراون القادم.

إذا كان طفلك يمتلك موهبة خاصة يرغب في مشاركتها مع المجتمع المدرسي، نرجو منكم الضغط على الرابط أدناه وتعبئة استمارة المشاركة:
<https://forms.gle/zSHTzGQbjp24GzWS8>

سنقوم بإجراء المقابلات بعد استكمال جميع المشاركات للاطلاع على مواهب الطلبة وضمان تجربة مميزة وسهلة لهم، سيتم التواصل مع أولياء الأمور وإعلامهم بالمستجدات.

تعتبر هذه الفقرة من أبرز الفقرات في برنامج مهرجان كراون القادم كما أنها فرصة للتعبير عن مهاراتهم الفريدة، الموعد النهائي لتقديم المشاركات يوم الإثنين الموافق 5 فبراير 2024، إننا نقدر تشجيعكم لهم للمشاركة في هذا اليوم، ونتطلع لمشاهدة المواهب المميزة في مدرستنا.

للاستفسارات ومزيد من المعلومات، لا تترددوا في الاتصال على هذا الرقم 0509857100.

نشكركم على دعمكم المستمر، ونتطلع إلى الاحتفال معًا بمواهب طلبتنا.